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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Testületi ülés ideje: 2024. június 27.  
Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 
tér 1. I. emelet Díszterem 
 

 
 

 
Pult Név Voks Frakció 
14 Szita Károly polgármester 1 - 
30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 
2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 
4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 
7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 
6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 
28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 
15 Mihalecz András tanácsnok 1 - 
8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 
3 Perlaki József tanácsnok 1 - 
9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 
31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 
10 Torma János tanácsnok 1 - 
17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 
13 Pintér Attila képviselő 1 - 
16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 
11 Felder Frigyes képviselő 0 - 
18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 
 
 
Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 
csatolt jelenléti ív tartalmazza. 
A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy választások voltak a 
közgyűlést megelőzően és ezzel értékelték is az eddig végzett munkájukat. Bejelentette, hogy 
új ukrán nemzetiségi önkormányzat alakult. Október elsején kezdődik az új képviselők 
mandátuma. Megköszönte valamennyi kaposvárinak, akik elmentek a választásra függetlenül 
attól kire szavaztak. Magas volt a részvétel. Mindhárom választás esetében a hozzá közelállók 
nyerték meg a választást. Gratulált minden mandátumot szerzett képviselőnek. Megerősítést 
kapott, hogy az az út, amit eddig járt, továbbra is folytatható. Megköszönte a bizalmat. 
Megállapította, hogy 17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. 
Kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék fel a napirendre  

- az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint 
- az Interpelláció napirendet. 

Lesz napirend utáni felszólalás is.  
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi kérte, hogy a napirend szavaztatásnál a 
kiemelt sportszervezetek pályázatairól és a 2024/2025. évi bajnoki idényre szóló 
támogatásokról szóló előterjesztésről külön szavazzanak az SZMSZ 18.§(2) bekezdése alapján.  
 
 
Szita Károly polgármester kérte a testületet, hogy a képviselő által kért napirendről 
szavazzanak.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6257   Száma: 24.06.27/0/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 08:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a 2024/2025. évi bajnoki idényre szóló támogatásokról szóló 
előterjesztés napirendre vételéről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100,00 94,44 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 6258   Száma: 24.06.27/0/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 08:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100,00 94,44 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 

 
74/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 
napirendjére az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint az 
Interpelláció napirendet. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 
 
NAPIRENDEK: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: 
Ltv.) végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

3. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
 

4. Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és a 2024/2025. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
   Balogh Beáta igazgató 
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5. Előterjesztés a 2024/2025-ös nevelési év előkészítéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

6. Előterjesztés a Közgyűlés 2024. évi munkatervének felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

7. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

8. Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó pályázati 
kiírásról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
9. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
10. Előterjesztés a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola Berzsenyi 

Dániel Tagiskolájának egyházi fenntartásba adása tárgyában kötendő 
megállapodásokról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

11. Előterjesztés emléktábla elhelyezéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
 

12. Előterjesztés vis maior pályázatról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
 

13. Előterjesztés a Csiky Gergely Színházért Alapítvány alapító okiratának 
módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

14. Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 
hátralékok alakulásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
 15. Előterjesztés alapítványi támogatásokról 
       Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 
      16. Interpelláció 
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Zárt ülésen: 
 

17. Előterjesztés bérlakásra történő kijelölés elutasítása ügyében 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
18. Előterjesztés bérleti jogviszony létesítése iránti kérelem ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
19. Előterjesztés önkormányzati bérlakás egyedi közgyűlési döntéssel történő 

kijelölése ügyében 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
20. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás - a nem mezőgazdasági hasznosítású belterületi 
ingatlannak parlagfüvön kívüli, egyéb gyomok tekintetében történő 
gyommentesítés elmulasztása - miatt alkalmazott közigazgatási bírságot 
megállapító I/3897-03/2024. számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
tárgyában 
Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
21. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás - az ingatlannal érintkező közterület tisztántartásának, 
gyommentesítés, kaszálás elmulasztása - miatt alkalmazott figyelmeztetést 
megállapító I/5184-03/2024. számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 
tárgyában 
Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

 
-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének módosításáról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy minden évben ebben az időszakban módosítják az 
elfogadott évi költségvetést. Ilyenkor vezetik át azokat a maradványokat, amik az előző évről 
maradtak, és teszik bele az egy-két felmerült plusz feladatot. Szerencsére a munkanélküliek 
száma nagyon alacsony, a közmunkások is kevesen vannak, mert el tudtak helyezkedni, a 
munkabérek is növekedtek minden téren. Itt még van teendő, mivel szeretné, ha 2030-ra a 
megyei jogú városok között az első felébe tudjon kerülni a város. A gazdaság is kemény 
munkával, de az első tízbe kerülhet. Három gyár is épül Kaposváron egyidőben, ilyen még nem 
volt. Az üveggyárat látogatta meg, ahol folyik az építkezés, és még az idei év végén szeretnék 
elindítani. Véleménye szerint később indulhat meg a termelés, de elindul. Exportra fog termelni, 
és a tört üveghulladék feldolgozására is vállalkozott, amiből csomagolóüveget fognak gyártani. 
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A másik gyár egy kínai üzem, amely lineáris motorokat fog gyártani és Magyarországon 
Kaposváron lesz az európai logisztikai központja. A Szabó Fogaskerék egy kaposvári cég, aki 
bővíti vállalkozását. Ez a harmadik, ami épül a városban. Borhi Zsombor alpolgármester 
nagyon sokat dolgozik azon, hogy még több befektetési terület álljon a város rendelkezésére, 
hogy új befektetők érkezhessenek. Így látszik, hogy az újraiparosítási program jól halad. 
Tavalyi évben 15,2%-kal nőtt a gazdaság az árbevételből adódóan. Most fél évkor az előző 
évihez képest is növekedés következett be, remélte, hogy az év végi terveket is tartani tudják. 
A gyarapodás elkerülhetetlen vállalása a városnak az országnak. Ha nem gyarapodik a 
népesség, akkor egészen más világ lehet. A jelenlegi világot szeretné jobbá tenni. Tavaly több 
gyermek született, mint azelőtti években, az esküvők száma is magasabb volt. Egy új 
lakástámogatási rendszert fog a testület elé hozni a következő ülésre, ami ezt támogatja. 
Szeretne egy több támogatást nyújtó koncepciót beterjeszteni. Még mindig nagy az olló a 
demográfiai adatokban, de reméli, hogy ez változni fog. Megemlítette a Futókörök Napján a 
város nyerte meg a versenyt. Örömmel olvasta, hogy a Kormány is Egészséges Magyarország 
programot fog indítani. Ez a kampány erősítheti a kaposvárit. Az energia még mindig a háború 
előtti árak háromszorosába kerül. Megtették azokat az intézkedéseket, amelyek segítik, hogy 
ne legyen drágább az áram. Egy új napelempark engedélyezését kezdték meg. A cukorgyárral 
tárgyalnak a biogáz felhasználásáról. Reméli, hogy decemberben elkezdődhet a Science park 
építése is. Elkezdődnek a nyáron azok a szokásos nagyvolumenű munkálatok. Kettőt muszáj 
volt előrehozni, a Baross G. u. felújítása és a Fő u.- Bajcsy Zs. u. felújítása. Nagyon reméli, 
hogy a nyári munkálatokat sikerül időben befejezni.  
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő az előterjesztésben levő egymilliárd forintos hitelfelvétel a 
közvilágításra azt jelenti, hogy az Elena programról lemondott vagy vannak remények még a 
program megvalósulására. Az április közgyűlésen azt mondta, hogy két ajánlattevő is van, hol 
tart a program végrehajtása? A közbringával kapcsolatban kérdezte, hogy melyek a kezdeti 
tapasztalatok a működtetést illetően, vannak-e pozitív és negatív tapasztalatok? A Szentjakabi 
Bencés Apátság átadása mikor várható? Mi az oka annak, hogy egy december óta háromszor 
bejelentett közvilágítási hibát az Ottelló és Kadarka utca sarkán nem sikerült kijavítani? A 
Somssich u-i kollégiummal kapcsolatban mi várható, mivel ha valaki most arra jár, láthatja, 
hogy az épület az enyészeté?  
  
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy mit tesz az önkormányzat a két és 
félszeresére felemelt vízdíjjal az intézményekben? Hogy érinti ez az itt élőket? Bizottsági 
ülésen kaptak tájékoztatást. A kis üzletek vízdíja is magas, bevezették a csőátmérő alapján 
számított alapdíjat. Kap-e az önkormányzat kompenzációt a Kormánytól, hiszen az ÁFA 
kapcsán többletbevétele származik az államnak. Ha a nem lakossági vízdíj ennyire nő, milyen 
információja van, hogy a lakossági vízdíj is megemelkedik, lesz-e rendszerhasználati díj. A 
Dorottya-házzal kapcsolatban a presszó teraszának fedése hogy működhet, ha amíg nem sikerül 
kiadni, addig mi a terv vele? A Parkolási Kft-vel kapcsolatban az év végéig be nem folyt bevétel 
az előző évben nem volt? A Kossuth téri szökőkút felújításához miért kell a tervezésre költeni, 
mennyi lesz az új szökőkút? Nem látja azt, a részt, hogy az ezer új parkolót milyen ütemezésben, 
mikor adja át az önkormányzat. A Desedán homokos part kialakításával kapcsolatban kérdezte, 
hogy mennyibe kerül a tó kotrása, hiszen egy tanulmányban horror árakat látott. Miből fogja 
fedezni a költségeket? Melyik napja adják át a Domus előtti teret, menyibe fog kerülni? Mikor 
vehetik birtokba a fiatalok a húsz éve megígért ifjúsági centrumot? Melyik napon vehetik 
birtokba a tüskeváriak a kialakított lámpás csomópontot? Mikor vehetik birtokba a Hársfa u. 
környékén a gyalogátkelőhely? A kaposfüredi kerékpárút elkészülése a Mol kútnál mikor 
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készül el? Megjelent-e a kiírás a Kaposfüredre vezető kerékpárútra? Melyik napon lesz 
összeköttetés az Egyetem és Toponár, illetve Kaposvár és Kaposfüred között? 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy nem mondtak le az Elenáról. Még mind tart a 
tárgyalásos eljárás is. Előkészítették azt a variációt is, amikor önállóan hajtják végre az Elena 
feladatait. Elbírálták a hitelkérelmeket is. Az OTP adta a legjobb konstrukciót zöldhitel 
formájában. Megkérték a Kormány engedélyét a hitelfelvételhez, mert ez szükséges. Mikor 
megvan a Kormány engedélye, akkor kiírják a feltételes közbeszerzést. A közbeszerzés 
belemegy az őszbe, és vagy eredménytelennek nyilvánítják, mert Elenából lesz megcsinálva, 
vagy eredményes lesz. Az is kérdéses még, hogy a két program közül melyikre írják ki a 
pályázatot. Ez attól függ, milyen árajánlatok lesznek. Július 12-én adják át a Szentjakabi Bencés 
Apátságot. A késés oka az volt, hogy egy előadást kellett keresni, amivel átadják a romokat. 
Mindenkit szeretettel vár. A nem égő közvilágítási lámpa azért nem ég, mert trehány emberek 
vannak. Vagy nem tudják megjavítani, vagy nem mondják meg, hogy miért nem. A Somssich 
kollégiummal kapcsolatban elmondta, hogy nem érdekli a tulajdonosokat. Kisebbségi 
tulajdonban van az önkormányzat. A Magyar Állam tulajdona, elkérték tőle, mert látták, hogy 
lerobbant. Szirják Imréné igazgató asszony és dr. Kaposvölgyi Lívia irodavezető asszony 
dolgoznak rajta, hogy megtalálják a funkcióját ennek az épületnek. Nagyobb szerénységet kért 
Nadrai képviselő úrtól az elkövetkező öt évre. A vízdíj megállapítási jogkör már 2013 óta nem 
a városé, hanem az államé. Reméli, hogy amíg ez a kormány van, addig nem emelkednek a 
lakossági vízdíjak. A Dorottya-házzal kapcsolatos forrás addig bent marad a költségvetésben, 
amíg nem tudják, hogy mi lesz. Nem tudja még, hogy napernyők lesznek vagy teraszfedés. 
Parkolással kapcsolatban elmondta, hogy kivizsgáltatja, hogy melyiket lehet leírni és melyiket 
nem. A Kossuth téri szökőkút csodálatos lesz a tervek alapján. A Városligetben is lesz 
meglepetés. Még nincs meg rá a fedezet. Ez egy olyan vizuális élményt fog jelenteni, hogy Ön 
is tapsolni fog. Átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek. 
 
Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy áprilisban elindították a közbringarendszert, 
úgy gondolták, hogy egy hónapig egy szinte ingyenes tarifával indítják el. Őket is meglepte az, 
hogy milyen népszerű volt a rendszer. Túlterhelt volt a rendszer az első hónapban. Köszönte a 
Parkolási Kft. embereinek, mert ez egy nagyon kemény munka volt. Amikor a normál tarifa 
bevezetésre került, akkor visszaállt a használat 40%-os értékre. Ez nagyjából ma is így van, ez 
lesz a mérték, amihez tervezni kell. Kérte a Parkolási Kft. vezetőjét, hogy készítsen egy 
összegzést a tapasztalatokról. Ez alapján fognak tudni továbblépni és hosszabb távú 
üzemeltetést biztosítani.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő  a szerénység szóra tényszerűség kulcsszóval válaszolt. 
Polgármester úr június 20-án ígérte meg, hogy meg fog jelenni a közbeszerzési kiírás a 
kerékpárútra. Meg is jelent több lapban. A képviseletnek az a lényege, hogy az ígéreteket 
számon kérjék, ha nem valósult meg. Ugyanúgy a Nostránál vagy a Kapos partján a sétány. Az 
itt élőket az érdekli, hogy őket érintő problémák hogyan vannak kezelve, főleg költségvetési 
szempontból. Látványberuházások helyett például a Szántó utcában miért nincs világítás? 
Bejelenti, kiposztolja, látják a lakók, még megkérdezi történt-e valami, nem történt semmi. A 
bejelentésre mindig kér visszajelzést. Azóta sem kapott visszajelzést. Szükség lenne legalább 
arra az információra, hogy miért nem végeznek el semmit. A desedai zártkertekben is jelezték 
a közvilágítási problémákat. A fórumokon rengeteg panaszt hallott. A Nyugativánfa utcaiak is 
mondták, hogy néha van sebességmérés, de ők fekvőrendőrt szeretnének, annak ellenére, hogy 
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el lett mondva, hogy nem megoldás. A 2021-es közmeghallgatáson a desedai partoldal 
tehermentesítésére többféle megoldást adtak. Akkor egyetértett azzal, hogy tehermentesíteni 
kell ezt az utat. Azóta várják a választ, hogy melyik megoldás lesz a megfelelő. 
 
Pintér Attila képviselő megköszönte a válaszokat. A Szentjakabi Bencés Apátság 
látogatóközpontjának fejlesztési koncepciója elkészült-e? 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a Kanizsai u-i parkolási gondokra is született több 
megoldást, táblával, vagy fizetőparkolóvá tenni, az ott lakók kaphassanak ingyenes parkolást. 
Megoldást várnak. A Füredi – Szondy belső útnak a tehermentesítése. Könnyedén megoldható, 
de a lakótelepeken látható játszóterek, padok javítását is kérik. Legalább egy tervezést várnának 
a lakók a költségvetésben, hogy mikor lesz ez megcsinálva.  
 
Szita Károly polgármester kettő épület az, aminek a rekonstrukciója nem készült el. Az egyik 
a Festők Háza, a műteremlakások, a másik a fogadóépület, amelyik fent van. A többi rendben 
van. A kertészete se rossz, reméli, hogy sikerül fenntartani és működtetni úgy, hogy látogatókat 
tudjon vonzani. Ennek a két épületnek a felújítása azért nem történt meg, mert elfogyott a pénz. 
Úgy döntöttek, hogy először a romkertet újítják fel, utána a másik két épületet újítják fel a 
TOP+-ból. Most készülnek a megalapozó dokumentumok ennek a két épületnek a felújítására. 
Optimista, hogy mi fog épülni. Szirják Imréné igazgató asszony segít Önnek.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6259   Száma: 24.06.27/1/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 08:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94,12 88,88 
Nem 1 5,88 5,56 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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75/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 
hozta: 
 

1. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
68. § (4) bekezdésében a polgármester hatáskörébe utalt döntésekről szóló beszámolót 
jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyűlés az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ra figyelemmel, 
a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 45. § (1) 
bekezdés a) pontja felhatalmazása alapján a 353/2011.(XII.30.) Kormányrendeletben 
meghatározottak szerinti saját bevételeinek, valamint a stabilitási törvény 3. § (1) 
bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 
költségvetési évet követő 3 évre várható összegét a következők szerint állapítja meg: 
 
                                                                                                                                (e Ft-ban) 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. december 31.  

Sor-
szám

2024. év 2025. év 2026. év 2027. év
Helyi adók 1 8.118.000 8.118.000 8.118.000 8.118.000
Tulajdonosi bevételek 2 0 0 0 0
Díjak, pótlékok, bírságok, települési adók 3 21.000 21.000 21.000 21.000
Immateriális javak, ingatlanok és egyéb tárgyi eszközök értékesítése 4 1.226.731 1.226.731 1.226.731 1.226.731

5
0 0 0 0

Privatizációból származó bevételek 6 0 0 0 0
Garancia- és kezességvállalásból származó megtérülések 7 0 0 0 0
Saját bevételek (01+…+07) 8 9.365.731 9.365.731 9.365.731 9.365.731
Saját bevételek (08. sor) 50 %-a 9 4.682.866 4.682.866 4.682.866 4.682.866
Előző év(ek)ben keletkezett fizetési kötelezettség (11+…+18) 10 12.922 1.822 1.822 1.822

Hitelből eredő fizetési kötelezettség 11 0 0 0 0
Kölcsönből eredő fizetési kötelezettség 12 0 0 0 0
Hitelviszonyt megtestesítő értékpapírból eredő fizetési kötelezettség 13 0 0 0 0
Adott váltóból eredő fizetési kötelezettség 14 0 0 0 0
Pénzügyi lízingből eredő fizetési kötelezettség 15 0 0 0 0
Halasztott fizetés, részletfizetés fizetési kötelezettsége 16 12.922 1.822 1.822 1.822
Szerződésben kikötött visszavásárlási kötelezettség 17 0 0 0 0
Kezesség-, és garanciavállalásból eredő fizetési kötelezettség 18 0 0 0 0

19
3.444 110.533 153.224 146.912

Hitelből eredő fizetési kötelezettség 20 0
Kölcsönből eredő fizetési kötelezettség 21 3.444 110.533 153.224 146.912
Hitelviszonyt megtestesítő értékpapírból eredő fizetési kötelezettség 22 0 0 0 0
Adott váltóból eredő fizetési kötelezettség 23 0 0 0 0
Pénzügyi lízingből eredő fizetési kötelezettség 24 0 0 0 0
Halasztott fizetés, részletfizetés fizetési kötelezettsége 25 0 0 0 0
Szerződésben kikötött visszavásárlási kötelezettség 26 0 0 0 0
Kezesség-, és garanciavállalásból eredő fizetési kötelezettség 27 0 0 0 0

Fizetési kötelezettség összesen (10+19) 28 16.366 112.355 155.046 148.734
Fizetési kötelezettséggel csökkentett saját bevétel (09-28) 29 4.666.500 4.570.511 4.527.820 4.534.132

Megnevezés
Saját bevétel és adósságot keletkeztető ügyletből eredő 

fizetési kötelezettség

Részesedések értékesítése és részesedések megszűnéséhez 
kapcsolódó bevételek

Tárgyévben keletkezett illetve keletkező, tárgyévet terhelő 
fizetési kötelezettség (20+…+27)
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3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 

szakosztályánál 1 fő szakosztályvezető, 1 fő technikai vezető és 1 fő gazdasági ügyintéző 
határozott idejű álláshelyek esetében a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 
(legutóbb az 80/2023.(VI.22.) önkormányzati határozat 2. pont) 2025. június 30.-ig 
engedélyezi. Az álláshelyek kapcsán jelentkező személyi juttatások és szociális 
hozzájárulási adó kiadás finanszírozása a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola TAO 
pályázatából valósul meg.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
  Fekete Ádám igazgató 
Határidő:       2024. június 30. 

 
4. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskolánál biztosított 

1 fő rehabilitációs csoportvezető álláshely (80/2023.(VI.22.) önkormányzati határozat 3. 
pontja) kapcsán a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 2025. június 30-ig 
engedélyezi. Az álláshely pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv részére a kiemelt vidéki 
sportszervezetek sportfejlesztési feladataihoz a Honvédelmi Minisztériumtól kapott 
támogatás biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 

 
5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola röplabda 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű szakosztályvezető álláshely esetében a foglalkoztatás 
határidejének hosszabbítását 2025. június 30-ig engedélyezi. melynek pénzügyi fedezetét 
a költségvetési szerv röplabda szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgat 
Határidő:   2024. június 30. 

 
6. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola jégkorong 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű jégkorong vezetőedző álláshely esetében a 
foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 2025. június 30-ig engedélyezi. melynek 
pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv jégkorong szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2025. június 30. 

 
 
7. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Takáts Gyula Vármegyei Hatókörű Városi 

Könyvtárnál 2024. július 1-től 1 fő könyvtáros álláshelyet 1 fő ügyviteli ügyintéző 
álláshellyé minősít át. Az 1 fő ügyviteli ügyintéző foglalkoztatásához szükséges személyi 
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jellegű kifizetések és járulékaik az intézmény 2024. évi költségvetésében tervezett üres 
könyvtáros álláshely bérköltsége terhére biztosíthatók. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Rázsits Veronika igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 

 
8. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai Vármegyei Hatókörű Városi Múzeumnál 

2024. július 1-től határozatlan időtartamra 1 fő udvaros-karbantartó álláshelyet, 2025. 
december 31-ig tartó határozott időtartamra 1 fő váltó pénztáros-parkgondozó álláshelyet 
létesít. A Közgyűlés a személyi juttatások és szociális hozzájárulási adó fedezetére 2024. 
évre 3.819 ezer Ft előirányzatot biztosít a Rippl-Rónai Múzeum részére, amely előirányzat 
az intézmény 2024. évi költségvetésébe beépítésre kerül. 

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2024. július 01. 

 
9. A Közgyűlés hozzájárul, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola a kiemelt vidéki 

sportszervezetek támogatása program keretében kapott támogatásából a Kaposvári Városi 
Sportiskola Utánpótlás Sportegyesület (konzorciumi partner) részére a Támogatói 
okiratban a konzorciumi partnernek meghatározott feladatokra jutó 50 millió Ft támogatási 
összeget átadja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 

 
10. A Közgyűlés úgy határozott, hogy az önkormányzat támogatja a Kaposvári Táncsics 

Mihály Gimnáziumban, mint bázisintézményben a Nemzeti Tudósképző Akadémia 
programját. A Kaposvári Képző Központban megvalósuló 30 millió forintos 
költségvetéshez 10 millió forint pénzügyi forrást biztosít a Nemzeti Orvosbiológiai 
Alapítvány részére. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a Nemzeti Orvosbiológiai 
Alapítvánnyal történő együttműködési megállapodás megkötésére.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 

 
11. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvárért Közalapítvány részére 1.000.000 Ft 

támogatást biztosít a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonság Hivataltól térítésmentesen átvett 
tűzifa feldarabolásával és kiszállításával kapcsolatban felmerülő kiadások pénzügyi 
fedezetéhez.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 
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12. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvárért Közalapítvány alapítói befizetéséhez és 
működési kiadásaihoz 100.000 Ft támogatást biztosít.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2024. június 30. 

 
13. A Közgyűlés az Önkormányzat és a Kaposvári Parkolási Korlátolt Felelősségű Társaság 

között, az előterjesztés 1. számú függeléke szerint kötendő közszolgáltatási 
szerződésmódosítást jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. július 15. 

 
14. A Közgyűlés az Önkormányzat és a Kaposvári Parkolási Korlátolt Felelősségű Társaság 

között, az előterjesztés 2. számú függeléke szerint egységes szerkezetű közszolgáltatási 
szerződését jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. július 15. 

 
15. A Közgyűlés az Önkormányzat és a Kaposvári Fejlesztési Központ Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság között, az előterjesztés 3. számú függeléke szerinti 
közszolgáltatási szerződésmódosítást jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert annak 
aláírására. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2024. augusztus 31. 
 

16. A Közgyűlés az Önkormányzat és a Kaposvári Fejlesztési Központ Közhasznú Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság között fennálló az előterjesztés 4. számú függeléke szerinti 
egységes szerkezetű szerződést jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert annak 
aláírására azzal, hogy a közszolgáltatási szerződésen a Támogatásokat Vizsgáló Iroda által 
jelzett esetlegesen szükségessé váló, nem érdemi módosítások átvezetésére kerülnek. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2024. augusztus 31. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 6260   Száma: 24.06.27/1/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 08:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelettervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82,36 77,77 
Nem 1 5,88 5,56 
Tartózkodik 2 11,76 11,11 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 15/2024.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 
módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----2 Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és 2024-2025. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte a sportszervezetek vezetőit. Elmondta, hogy minden 
év júniusában döntenek a támogatásokról, amely több, mint félmilliárd forint. Találkozott az 
elnökökkel, végigbeszélték az elmúlt évek teljesítését, az ebben az évben várható dolgokat. 
Örültek a röplabdások sikereinek, szomorkodtak a kosárlabdások kiesésén. Örültek a 
labdarúgók és vízilabdások sikerének. A fiatalok is meg tudták mutatni, hogy mit tudnak. 
Vannak új támogatók, de még közel sem akkorák, hogy jelentős mértékben csökkentenék az 
önkormányzat kiadásait. A kaposvári élsportra erején felül vállal fel az önkormányzat ennyi 
kiemelt sportegyesületet véleménye szerint. Az egyesületek megadták a célkitűzéseket, hogy 
mit szeretnének elérni. Felvállalta, hogy jószolgálati sétát fog tenni több helyre, hogy legyenek 
még támogatók. Büszkeség és öröm, amikor sikereket érnek el és ezzel mozgásra ösztönzik a 
fiatalokat. Mindenhol van tennivaló, van ahol nagyon sok, van ahol kevesebb. Nagyon fontos 
az élsport, de többet ér, hogy milyen utánpótlást nevelnek ki az egyesületek. Megköszönte az 
elmúlt évet, tanulságokkal teli volt. Mindig csak előre tekintenek, mennek előre, hogy a lehető 
legjobb eredmény tudják magukénak tudni. Hajrá Kaposvár! A sportegyesületek vezetőinek 
elmondta, hogy, ha valakinek kérdése van, akkor kérdezzen nyugodtan, ha hozzászólásuk van, 
nyugodtan szóljanak.  
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-----Kérdések----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő polgármester úrtól kérdezett. Elolvasta az egyesületek 
által megküldött anyagokat. Már korábban is javasolta, hogy mielőtt az előterjesztés elkészül, 
kapják meg a képviselők a beszámolókat. Az ülés elején arról szólt a szavazás, hogy a későn 
kiküldött előterjesztést felvegyék-e a napirendre. Az előző években megígért beruházások egy 
része, habár bent van a költségvetésben nem készült el, a sportszervezeteket pedig nagy 
mértékben támogatja. Az elkészült sportkoncepcióra vonatkozó tanulmányban írt 
megállapításokra való kitérés nem történik meg. A fenntarthatóság kérdése benne a kulcsszó, 
hogy fenntartható-e az önkormányzati támogatás mértéke, illetve az eredményességi elem 
arányát rendszerint alacsonyra állapítja. Magas a kiemelt sportszervezetek aránya, és ezzel nem 
tudnak fejlődni azok. Ezeket tartalmazza az anyag. A nézőszámokat felhozza.  
 
Kukuly Sándor Mihály képviselő gratulált a Finonak. A kosárlabda vezetőjétől kérdezte, hogy 
Váradi Kornélnak miért fizetett az egyesület lelépési díjat? Damjanovich edző szerződéséből 
miért hiányoznak a teljesítménykövetelmények? Mennyibe kerül a Kft-nek a közös 
megegyezéssel történt szerződésbontás? Halmai Dániel hogy tudott Paksra igazolni és mennyi 
nevelési költségtérítést fizetett a Paks? Miért volt szükség az élő szerződéssel rendelkező 
utánpótláskorú játékosokkal új szerződéseket kötni? A szakmai stáb bruttó bérei hétmillió 
forinttal növekednek. Ez kiket takar? A beszámolóban az szerepel, hogy nincs tartozása az 
Egyesületnek. A MCM Diamantnak van egy harmincmilliós tartozása az önkormányzat felé. 
Mikor kerül kiegyenlítésre?  
 
Csutor Ferenc tanácsnok polgármester úrtól kérdezte, hogy az a hír járja, hogy a TAO 
pénzeket, ha a városban gazdálkodó vállalkozók annyira szeretnék a sportot, mint polgármester 
úr, vagy a testület, akkor le tudnák tenni, igaz-e ez?  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a TAO források meghatározóak, leginkább az 
infrastruktúrális fejlődéshez. TAO-t vállalkozók ajánlhatnak fel például a sportegyesületeknek 
is. Ez nem az ő pénzük, hanem az állam pénze, és be kellene fizetni társasági adóba. Az állam 
megadta a lehetőséget nekik, hogy ugyan be kell fizetni, de a sportegyesületeknek adják. 
Nagyon sok TAO érkezik a kaposvári sportegyesületekhez. Ezeknek a jelentős része nem 
kaposváriaktól érkezik, hanem a nagybefektetők, nagyberuházók ajánlják fel ezt a lehetőséget. 
A sportegyesületeknek sokat kell tenniük annak érdekében, hogy a lehető legtöbb forrást le 
tudják hívni. Ennek is vannak korlátai, amiket az országos szövetségek határoznak meg. 
Meghatározzák, hogy mennyi pénzt fogadhat be az adott sportegyesület, afölött nincs rá keret. 
Más kérdés, hogy hogy működnek az országos szövetségek. Éles kritikái vannak velük 
kapcsolatban. Igaz, tenni kell, de van egy korlát, amit el kell, hogy érjenek. Ezeknek a 
sportbeszámolóknak az a lényege, hogy valamelyiket visszaadják és azért nem kapják meg 
akkor. Ha nem olyan szerkezettel, tartalommal érkezik, amit szeretnének, kérdéseket tesznek 
fel még, utána lesz végleges a beszámoló és ezért kapják meg csak az előterjesztéssel együtt. 
Azt javasolta a képviselőnek, hogy járjon meccsekre. Találkozzon a tagokkal, sportolókkal, 
beszélgetni tud velük, hogy milyen gondok vannak az egyesületekben, milyen döntéseket kell 
meghozni! Egyik ujját harapja, a másik fáj. Szurkoljon, a sporthoz mindenki ért! Az, hogy 
tevőlegesen vennének részt a sporteseményeken, nagyon fontos lenne a város életében, neki 
pedig nagy segítség lenne. Van egy tanulmány, amit fontosnak tartanak. Ez mellett van egy 
rendelet is, aminek a módosítására javaslatot fognak tenni ősszel. Javaslatot tesz arra, hogy 
milyen következményekkel jár, ha nem hozzák az eredményeket. Jó eséllyel bármelyik 
csapatukból bajnokot lehet csinálni, a következő évadban meg kiesnek. Ennek nincs értelme. 
Volt már rá példa. Jó sok pénzt kell adni egy csapatnak, a többiek nem kapnak pénzt, és szinten 
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kellene tartani azt. Ez az, ami nem megy. A Kosárlabda Kft-t a kényszer vitte rá, hogy egy 
professzionális vezetési struktúrát állítson fel. Reméli, hogy a nyáron ki fog alakulni úgy, hogy 
ez példa lehet a többi sportszervezet felé. Átadta a szót Puska Zoltán elnöknek.  
 
Puska Zoltán elnök elmondta, hogy örül neki, hogy néhány név felmerült, akik kaposvári 
játékosok. Az ő szerződtetésük, kinevelésük siker. Ha most azt mondta volna Polgármester 
úrnak, hogy itt van évek óta öt kiemelt játékos, akivel elképzelik a jövőt és a magot próbálják 
kialakítani, és azt mondja, hogy nem itt folytatják, akkor mit mondtak volna? Sorba állnak a 
csapatok, akik rájuk licitálnak nem csak anyagi téren, hanem minden téren. A sportolói 
szerződések nagyon speciálisak. Minden sportoló ügynökkel bír, akik gyűjtik a tehetségeket. 
Utána képviselik a sportoló érdekeit. Óriási harc megy annak érdekében, hogy az anyaegyesület 
és a sportoló is elégedett legyen egy szerződéskötéskor. Sajnos engedményeket kell tenni. 
Ezekben a szerződésekben több olyan pont szerepel, amikor kivásárlási lehetőség vagy egyéb, 
távozási lehetőségre ad engedményt egy-egy ilyen szerződés. Azért kellett velük új szerződést 
kötni, hogy megerősítsék azt, hogy felnőtt sportolóként számítanak rájuk. Amikor ezek a 
gyerekek a felnőtt csapathoz kerültek, nem olyan pénzeket keresnek, mint az öregebb 
csapattagok. A szerződésük szerint úgy kell elvégezni, hogy ők játékosok, nem fiatal játékosok. 
Nagyon sajnálta a Halmai Danit, nem tudják felvenni a verseny nagyon sok szempontból más 
csapatokkal. Inkább sikerként mondaná el a képviselőknek, hogy minden kaposvári játékos itt 
maradt Halmai Dani kivételével és azért száll harcba, hogy visszakerüljenek az A csoportba. 
Az edzői szerződések hasonlóképpen működnek. Egy bizonyos pont után ügyvédek harca, hogy 
ez felmondás vagy közös megegyezés például. Több szempontból a munkáltató az, aki 
hátrányban van. Az a fajta költségvetés, amit megkapnak és amit köszön, kevésbé biztosít olyan 
lehetőségeket, hogy ő diktáljon. Ha sokkal több pénze lenne, akkor sokkal erősebb tudna lenni 
ilyen szituációban is.  
 
Szita Károly polgármester gratulált, hogy a fiatalokat megtartották. Ez egy feltétel volt. 
Minden igaz, amiről igazgató úr beszélt.  
 
Barbarics András női röplabda marketing igazgatója elmondta, hogy a jogelőddel 
kapcsolatban nincs információja, a régebbi dolgokról Polgármester úr vagy Lacombe Zsófia 
tud. A szakmai stábba történt változások azért voltak szükségesek, mert jövőre nemzetközi 
porondon is szeretnék magukat megmérettetni, ehhez fejlődni kell a szakmai stábnak is. Az 
utánpótlás másodedzője Szabó Dávid visszatér és folytatja a munkát. Ezért vannak a szakmai 
stábban pénzügyi változások.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
Csutor Ferenc tanácsnok gratulált a sportszervezeteknek, kinek az elért eredményekért, kinek 
a tevékenységéért, kinek azért, hogy ott van a sportban és a sportért dolgozik és annak a 
többezer gyereknek a jövőjéért tesz valamit, hogy egészségesen sportolhasson itt Kaposváron. 
Bízik benne, hogy továbbra is fennmarad a helyzetük itt a sportban, hogy az országban 
egyedülálló támogatásban részesül a képviselőtestület által. Bízik benne, hogy labdarúgók is a 
helyükre kerülnek. Biztos benne, hogy a kosárlabda klub eléri azt az eredményt, hogy jövőre A 
osztályba kerül. Bízik benne, hogy a röplabdában is eredményesek lesznek, a vízilabdában is, 
hogy legalább a legjobb nyolcban bent lesznek.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kiegészítő határozati javaslatot tett, hogy készüljön 
előterjesztés a kiemelt sportszervezetek száma és a tanulmány alapján egy hosszútávú 
fenntartható finanszírozásról. A jelen előterjesztés és azon előterjesztés ütköztetéséből lehet 
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felelős döntést hozni. A sportról szóló rendeletet a polgármester egyszemélyben fogadta el a 
veszélyhelyzet alatt. Azért merül fel egy kérdés, mert polgármester úr felvetette, hogy 
módosítsa ezt a rendelet a Közgyűlés. Milyen témában szeretne módosítást behozni. Azt vette 
ki a szavaiból, hogy ahhoz, hogy megfelelő forrásokat tudjanak adni. A klubok által tett 
megállapításoknál nem ért egyet, mivel ezek a beszámolók nem változnak, a képviselőtestület 
megkaphatja azokat. Polgármester úr döntése megérkezhet pár nappal a döntés előtt, de az 
SZMSZ-t érdemes betartani. A klubok azonos problémákkal küzdenek. Jegybevétel, 
folyamatosan növekvő árak, személyi kifizetések, alacsony szponzori támogatás, elmaradt 
eredmények, ezért még alacsonyabb szponzori támogatás, a tehetségek elvándorlása. Az 
átalakítás konkrétumaira lenne szükség, hiszen ugyanaz a struktúrájú előterjesztés megy vissza, 
hiszen nem igazán tudnak fejlődni a szervezetek.  
 
Kukuly Sándor Mihály képviselő gratulált újra a Fino Kaposvár csapatának a bajnoki címhez 
és a kupagyőzelemhez, a női röplabda csapatnak a bajnoki második és a kupa harmadik 
helyezéshez, ami a legjobb eredmény. A kosárlabda csapatnak kívánja, hogy jövőre az A 
csoportba szerepeljenek és meg tudják őrizni utána is.  
 
Pintér Attila képviselő gratulált a sikeres csapatoknak. Nadrai képviselőtársa által felvetett 
fenntarthatósági kérdést illetően elmondta, hogy erre a kérdésre a fenntarthatóságra a válasz az, 
ha a városnak erősebb lesz a gazdasága, több lesz a költségvetés bevétele, akkor nyilvánvalóan 
más lesz a helyzet. Ők sem fognak költségvetés arányosan költeni sportra, amennyit költenek. 
Kaposvár költ a legtöbbet a sportra az országban. A költségvetés 8%-át költi sportra, a 
Kaposvárhoz hasonló nagyságú városokban ez 3-4% maximum. A többség a létesítmények 
üzemeltetését finanszírozza. Tömegsportra költ a város nagyon keveset, más városokban ez 
magasabb. Ha erősebb lesz a város gazdasága és sikerül elérni azokat a célokat, amiket 
megfogalmaztak, akkor a kaposvári élsport is fenntarthatóbb lesz, mint jelen pillanatban. 
Elmondta még, hogy a tömegsportra költött összeg nyomokat hagy az egészségváros 
koncepcióban.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok gratulált a röplabda sikeréért. A kötődésről beszélt. Tudja, hogy a 
profi sport ilyen, de a női röplabda csapatban a tagok több, mint fele elment. A kosárlabda 
mindig ilyen, mert a kezdő csapat szinte minden tagja más volt. Annak ellenére, hogy voltak a 
fiatal utánpótlás játékosok, a kezdő csapatba nem fértek be. Lehetnek évente változások az 
alapcsapatba is, de ha az összes tagja megváltozik, akkor nehéz kötődést kialakítani. A 
kosárklub támogatása a sikeres klubokhoz képest lényegesen kevesebb volt, mégis jó 
eredményeket tudtak elérni. Kívánja, hogy minél előbb jussanak vissza az első osztályba. 
Minden sportolónak és sportvezetőnek megköszönte a munkáját.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester gratulált minden egyesületnek az elvégzett munkáért és az 
eredményekért. Miért is érdemes költeni a sportra? Ez az összeg két részre van osztva. Az egyik 
a létesítmények fenntartása, a másik a sporttámogatások. A cél ezzel, hogy Kaposváron a lehető 
legtöbb fiatalt és nem fiatalt is rávegyenek arra, hogy mozogjon. Attól egészségesebbek 
leszünk. Ehhez létesítmények kellenek, amelyek korszerűek és vonzók. A fiatalokat így lehet 
rávenni a mozgásra. A fiatalokat a mozgásra a példaképek tudják még rávenni. Példaképek 
nélkül nincs mozgás sem. Ha valakivel szembejön a példaképe, akkor az akkora élmény tud 
lenni egy gyereknek, hogy talán az motiválja majd arra, hogy egyszer ő is ilyen szeretne lenni. 
Sok erőt kívánt a kluboknak, hogy a lehető legtöbbször sikerüljön elérni, hogy amikor valahol 
találkoznak szurkolókkal, kérjenek tőlük autogramot, és menyjenek el sportolni, mert ők is itt 
sportolnak. A szurkolók is közösséget alkotnak. Nagyon fontos, hogy nagymértékben 
támogassák a sportot.  



17 

 

 
Dér Tamás alpolgármester elmondta, hogy a sport az az ágazat, amihez mindenki ért. Az 
Európa Bajnokságon lehet tapasztalni, hogy minden nap erről beszélnek. A sportágakat és azon 
belül a nőit és férfit sem lehet összehasonlítani. A maga valójában kell kezelni őket. Gratulált 
a bajnok csapatnak és a második helyezett női csapathoz, a vízilabda csapatnak is. Bízik benne, 
hogy jövőre a kosárlabda és futtball csapatok is megfelelő helyen fognak versenyezni. Az 
elmúlt két évben mindenki stabilizálta a költségvetését és stabilan, előretervezetten lehet 
nekiindulni az évnek. Mindegyik egyesület mögött közel ezer utánpótlás sportoló lenne. 
Nagyon jó lenne, ha a szabadidősportokban is ugyanennyien mozognának rendszeresen. Az 
utánpótlás sportolók heti 3-5 edzésen vesznek részt, a szabadidősportban is jó lenne, ha hetente 
legalább háromszor mozognának. Többféle sportos programot szervez a város, amiken nagyon 
sokat vettek részt. Bízik benne, hogy nagyon sok olyan rendezvény lesz, ahol sportolásra tudják 
bírni a kaposváriakat. 
 
Vig Attila Fino megköszönte az évek óta tartó támogatást. Két észrevétele volt. Az egyik, hogy 
a profi csapat kapcsán köszönte a támogatás mértékét. Szigorúnak tartják, hogy csak az első 
helyezés az elfogadható, mivel bármi történhet. Céljuk a döntőbe jutás, de egy sérülés, betegség 
rányomhatja a bélyegét egy végső eredmény eléréséhez. Fájó pontjuk, amit a találkozáskor is 
elmondtak, az utánpótlás kérdése. Nem kevés, de csak annyi pénzt tud biztosítani az 
egyesületnek. Február óta a profi csapat finanszírozta az utánpótlás költségeit is a nagyon 
megemelkedett költségek miatt. Három éve ugyanolyan kerettel rendelkeznek. A költségek 
pedig sokszorosukra emelkedtek. 30 millió Ft-ot vissza kell adni a profi csapatnak, így 60 millió 
Ft-tal kevesebb lesz. Lehet, hogy novemberben már nem tudnak működni ez miatt.  
 
Szita Károly polgármester javasolta igazgató asszonynak, hogy mikor az új sport rendelet-
tervezetet, akkor egy külön fejezetet tartalmazzon a fenntarthatóságról. Önkormányzati 
támogatás nélkül fenntarthatatlan a sport. Ennek részeként, nem önálló előterjesztés lesz. Kettő 
esztendővel ezelőtt azt a javaslatot tették a röplabdásoknak, hogy amennyiben úgy érzik, hogy 
a klub nem tudja fenntartani az utánpótlást, hozzák be a KASI-ba. Nemet mondtak rá. Érezte, 
hogy baj lesz ebből, hogy a férfi profi klub fogja finanszírozni az utánpótlást. A KASI-ba azért 
jobb, mert a szakmai stáb meg velük és van rá támogatás. Ez a klub döntése volt, azt javasolta, 
hogy mérlegeljék a jelenlegi szituációt. Tudták, hogy milyen következményei lehetnek. A 
legkevesebb önkormányzati támogatást a férfi kosárlabda klub kapja, a legtöbbet pedig a férfi 
röplabda klub. A többiek a kettő között helyezkednek el. Hajrá Kaposvár! Ő nem tud hitelesen 
megszólalni, mert csak szereti a sportot, hitelesen Borhi Zsombor szólalt meg.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6261   Száma: 24.06.27/2/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 09:53  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet módosítással egybefűzött sportkoncepcióról szóló tájékoztató 
előterjesztésről az alábbiak szerint szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94,12 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 1 5,88 5,56 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6262   Száma: 24.06.27/2/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 09:53  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94,12 88,88 
Nem 1 5,88 5,56 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 17 100.00 94,44 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
76/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a kiemelt sportszervezetek 2024/2025-
ös bajnoki idényre vonatkozó támogatásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint 
határozott: 
 
1) A Közgyűlés a sportszervezetek részére a 3-12.) pontokban meghatározott támogatásokat 

biztosítja, azzal, hogy az önkormányzati támogatás formájáról a kifizetések időpontját 
megelőzően köteles a sportszervezet vezetője írásban nyilatkozni. A határozatban szereplő 
támogatási összegek függetlenül a támogatási formától bruttó összegek, szponzoráció 
esetén az ÁFA összegét tartalmazzák. A sportszervezetek részére nyújtott pénzbeli források 
biztosításának feltételeit a felek szerződésben rögzítik. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. 
 2025. február 28. 
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2) A Közgyűlés a kiemelt sportszervezetek 2024/2025-ös bajnoki időszak nemzetközi 

szerepléseinek működési kiadásaira bruttó 20.000.000 Ft összegű keretet képez a 2024. 
évi költségvetési rendelet céltartalékában.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. december 31. 

 
3) A Közgyűlés a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére a 

2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 92.710.000 Ft 
 
Ebből: alap támogatás 2024. II. félév: 46.355.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2025. I. félév: 46.355.000 Ft 
                    
Eredményességi feltételek: 
 

Kritériumok a KKK Kft felnőtt férfi csapata részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

                                             NB I. B  1.: 150% 
NB I. B  2.: 100% 

                                              NB I. B  3.:   50% 
                                             NB I. B  4.–   0% 

Nézőszám  
(50%) 

500–      :  150% 
200–499:  100% 
100–199:    50% 

0–99:      0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2025. február 28. (eredményességi támogatásról szóló szerződés)
  
 

4) A Közgyűlés a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft részére a 2023/2024-es bajnoki időszak 
működési kiadásaira bruttó 31.750.000 Ft szponzori támogatást biztosít.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. július 31. 

 
5) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft, mint kiemelt sportszervezet részére 

a 2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
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Működési támogatás: 95.000.000 Ft 
 

Ebből: alap támogatás 2024. II. félév: 47.500.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2025. I. félév: 47.500.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

Kritériumok a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft felnőtt férfi csapata 
részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga 1.:  150% 
Extraliga 2-4.:  100% 
Extraliga 5-6.:    50% 
Extraliga 7-8.:      0% 

Nézőszám  
(50%) 

300–      :  150% 
200–299:  100% 
100–199:    50% 

0–99:     0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2025. február 28. (eredményességi támogatásról szóló szerződés) 
 

6) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Sportegyesület, mint kiemelt utánpótlás-nevelő 
sportszervezet részére a 2024/2025-ös bajnoki időszakban 15.000.000 Ft működési 
támogatást biztosít, melynek utalására negyedévente egyenlő arányban kerül sor.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. 

 
7) A Közgyűlés a Kapos Sport Röplabda Kft, mint kiemelt sportszervezet részére a 

2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 76.200.000 Ft 
(szponzoráció, bruttó) 

 
Ebből: alap támogatás 2024. II. félév: 38.100.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2025. I. félév: 38.100.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 
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Kritériumok a Kapos Sport Röplabda Kft felnőtt női csapata részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga 1–4.: 150% 
Extraliga 5–6.: 100% 
Extraliga 7–8.:   50% 

Nézőszám  
(50%) 

400–      : 150% 
250–399: 100% 
150–249:   50% 

0–149:     0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2025. február 28. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
8) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére a 

2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás (szponzoráció, bruttó): 65.278.000 Ft 
 

Ebből: alap támogatás 2024. II. félév: 32.639.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2025. I. félév: 32.639.000 Ft 
 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a K-i Vízilabda Klub Kft. felnőtt férfi csapata részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

OB I.  1–  8.: 150% 
OB I.  9–13.: 100% 
OB I.      14.:   50% 

Nézőszám  
(50%) 

250–      : 150% 
150–249: 100% 

50–149:   50% 
0–  49:    0 % 

 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2025. február 28. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
9) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub, mint kiemelt utánpótlás-nevelő 

sportszervezet részére a 2024/2025-ös bajnoki időszakban működési kiadásokra, valamint 
a városi létesítmények bérleti díjának TAO önerejére 20.000.000 Ft utánpótlás támogatást 
biztosít, melynek utalására negyedévente egyenlő arányban kerül sor.  
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Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. 
 
 

10) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Labdarúgó Akadémia, mint kiemelt 
utánpótlás-nevelő sportszervezet részére a 2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi 
támogatásokat biztosítja: 

 
a) Működési támogatása (támogatási forma: utánpótlás)  70.000.000 Ft 

                  Ütemezés: 2024. II. félév 35.000.000 Ft 
                                    2025. I. félév 35.000.000 Ft 
 

 
b) A Rákóczi Stadion bérleti díj kompenzációjára (támogatási forma: utánpótlás): 

2024. II. félév  3.046.279 Ft/hó x 6 = 18.277.674 Ft, 
2025. I. félév 3.046.279 Ft/hó x 6 = 18.277.674 Ft,  

de legalább az esetleges bérleti díj emelés 
miatt esedékes bérleti díjnak megfelelő 
összeg. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (2024. II. félévi kompenzáció) 
 2025. március 31. (2025. I. félévi kompenzáció) 
 

11) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Labdarúgó Akadémia, mint kiemelt 
utánpótlás-nevelő sportszervezet részére a 2023/2024-es bajnoki időszak Rákóczi Stadion 
bérleti díj hátralék kompenzációjára 4.577.305 Ft támogatást biztosít.  

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. július 31. 

 
12) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft. részére a Kaposvári Rákóczi FC NB III-as 

bajnokságban való szerepléséhez a 2024/2025-ös bajnoki időszakban az alábbi támogatást 
biztosítja: 

 
Működési támogatás: 82.550.000 Ft 

 
Ebből: alap támogatás 2024. II. félév: 41.275.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2025. I. félév: 41.275.000 Ft 
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Eredményességi feltételek: 
 

Kritériumok a Kaposvári Labdarúgó Kft felnőtt férfi csapata részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

NB III.    1–4   : 150% 
NB III.   5–10  : 100% 
NB III.  11-13  :   50% 
NB III. 14-16  :     0% 

Nézőszám  
(50%) 

200 –          : 150% 
100 –199    : 100% 

50 – 99     :   50% 
0 – 49           0% 

 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens legfeljebb 50 %-os 
alulteljesítéséig kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2025. február 28. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
13) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a működési támogatások az 3-12. pontban megjelölt 

ütemezésben kerülnek kifizetésre a sportszervezetek részére. Ettől a Polgármester rendkívül 
indokolt esetben eltérhet a Közgyűlés utólagos tájékoztatása mellett. A működési 
támogatások kifizetésének feltétele, hogy a sportszervezet a 2024/2025-ös bajnokságra 
vonatkozó - az előterjesztés mellékletét képező – tervezett költségvetésében szereplő 
bevételek (szövetségi támogatás, szponzori bevételek, TAO támogatás, jegybevételek, stb) 
aktuális helyzetéről hiteles dokumentumokkal (szerződés, bankkivonat, támogatói döntés) 
alátámasztva, emellett a kiadások alakulásáról tájékoztatja az Önkormányzatot. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2025. június 30. 
 

14) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a kiemelt sportszervezetek részére a 2024/2025-ös 
bajnoki időszakra megítélt támogatások kapcsán a támogatási, illetve szponzori szerződések 
megkötésére azt követően kerülhet sor, hogy a sportszervezet vezetője nyilatkozik a lezárt 
bajnoki időszak gazdálkodásáról, pénzügyi helyzetéről (legalább „0” szaldós egyenleggel 
zár, vagy hiány esetén, annak fedezete biztosított). A sportszervezet vezetője a nyilatkozatát 
köteles hitelt érdemlően, számviteli dokumentumokkal alátámasztani (aktuális félévi 
főkönyvi kivonat, egyéb indoklás). 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. szeptember 30. 
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15) A Közgyűlés felkéri Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesterét, hogy a sportról szóló 
rendelet módosításáról szóló előterjesztés keretében tájékoztassa a testületet a kiemelt 
sportszervezetek jelenlegi támogatásának fenntarthatóságáról. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. december 31. 

 
 

-----3 Előterjesztés a 2024/2025-ös nevelési év előkészítéséről ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6263   Száma: 24.06.27/3/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
77/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a 2024/2025-ös nevelési év 
előkészítéséről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 

1. A Közgyűlés a Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvodában, a Kaposvári Rét Utcai Központi 
Óvodában, a Kaposvári Tar Csatár Központi Óvodában, a Kaposvári Fésűs Éva Központi 
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Óvodában, a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvodában és a Kaposvári Petőfi Sándor 
Központi Óvodában a 2024/2025-ös nevelési évben összesen 75 óvodai csoportot indít. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  

Balogh Beáta igazgató    
Határidő:      2024. szeptember 1. 
 

2. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvodában 2024. 
szeptember 1-től egy óvodai csoportot szüneteltet, az intézménytől 2024. szeptember 1-től 2 
fő óvodapedagógus és 1 fő dajka álláshelyet elvon. Az intézmény költségvetését 4.663 ezer Ft 
személyi juttatás és 606 ezer Ft szociális hozzájárulási adó, összesen 5.269 ezer Ft 
előirányzattal csökkenti. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 

Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2024. szeptember 1. 

 
3. A Közgyűlés a 2024/2025-ös nevelési évre az óvodák nyitvatartási idejét az alábbiak szerint 

határozza meg: 
 

Intézmény 

Reggeli 
nyitás 

időpontja 

Délutáni 
zárás 

időpontja 

Napi 
nyitvatartási 
idő (órában) 

Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda 6,30 17,30 11,00 
Temesvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Damjanich Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Tallián  Gyula  Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
Béke Utcai Tagóvoda 6,30 17.00 10,30 
Jutai Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Arany János Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda 6,30 17,30 11,00 
Búzavirág Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Kaposvári Rét Utcai Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
Szigetvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Madár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda 7,00 17,30 10,30 
Honvéd Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposfüredi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
 Kaposvári Tar Csatár Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
 Szántó Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
 Szentjakabi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 

 

    Felelős:  Szita Károly polgármester 
    Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
                                Valamennyi óvodavezető 
    Határidő:   2024. szeptember 01.  
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4. A Közgyűlés a 2024/2025-ös nevelési évre az óvodák nyári takarítási és karbantartási 
szünetének időpontjára az alábbiakban tesz javaslatot:  

 
 

Intézmény neve Zárás 
időtartama 
 

Zárás Nyitás 
időpontja 

Zárás Nyitás 
időpontja 

Fésűs Éva Központi 
Óvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18.  

Arany János 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Béke Utcai Tagóvoda 4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Jutai Úti Tagóvoda 4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Petőfi Sándor 
Központi Óvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Búzavirág Tagóvoda 4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Festetics Karolina 
Központi Óvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Temesvár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Damjanich Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Tallián Gyula Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Nemzetőr Sori 
Központi Óvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Honvéd Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Kaposfüredi 
Tagóvoda 

4 
hét 

   július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Rét Utcai Központi 
Óvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Szigetvár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Madár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 21-augusztus 16. augusztus 18. 

Tar Csatár Központi 
Óvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Szántó Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

Szentjakabi Tagóvoda 4 
hét 

június 23-július 18. július 20.   

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
                                Valamennyi óvodavezető 
 Határidő:   2024. szeptember 01.  
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5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a nyári napközis tábort 5 hét időtartamra 2024. július 1-től 
augusztus 2-ig szervezi meg, melyhez a szükséges 3 800 ezer Ft pénzügyi fedezetet biztosítja 
az önkormányzat a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság számára a 2024. évi 
költségvetés céltartalékában elkülönített keret terhére.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik:      Balogh Beáta igazgató 

                                   dr. Gróf Regina irodavezető 
                                   Sziberné Fehér Éva GESZ igazgató 

 Határidő:             2024. június 28. 
 

-----4 Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 
végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a hatáskörök gyakorlása kapcsán kérdezte, hogy a 
módosítás szövegében a polgármester döntése alapján települési és gazdaságfejlesztési vagy 
szociálpolitikai okból meghatározó lakóingatlanok esetében a pénzbeli térítés mérték a lakás 
forgalmi értékének maximum 20%-ának megfelelő összeg, de legfeljebb négymillió forint. 
Ennek megfelelően polgármesteri döntési jogkör van ebben a rendeletben. Az alaprendelet 32.§ 
(2) bekezdésében az 5. sz. mellékletben szereplő térítési díjaknál nagyobb összegű térítést a 
közgyűlés indokolt esetben eseti döntéssel állapíthat meg. Ez a két szabályozási elem 
ütközésére kérdezett rá, hogy így jogszerű-e? Bizottsági ülésen felhívta a figyelmet arra, hogy 
a tudják, mit értenek szociális, gazdaságfejlesztési vagy települési okból kifejezésen.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a módosítás egyértelmű. A polgármester 
döntésén alapul, hogy milyen okból van szükség az adott ingatlanra.  
 

-----Hozzászólások----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő felhívta a figyelmét a Kormányhivatalnak, hogy ezt a 
jogszabály módosítást alaposan nézze meg! 

 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6264   Száma: 24.06.27/4/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:29  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 93,33 77,77 
Nem 1 6,67 5,56 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 15 100.00 83,33 
Nem szavazott 2   11,11 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
78/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata megbízza a Kaposvári Önkormányzati Vagyonkezelő és Szolgáltató Zrt-t a 
hiteles vízmérővel, illetve vízellátásra vonatkozó közszolgáltatási szerződéssel nem rendelkező 
önkormányzati tulajdonú bérlakások bérlőivel történő elszámolási feladatok végrehajtásával 
azzal, hogy a Társaság jogosult a feladatellátással kapcsolatosan felmerülő igazolt, kimutatott 
többletköltségeinek elszámolására. 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás tartalmának egyeztetésére és a 
szerződés aláírására. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. augusztus 31. 
 

 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6265   Száma: 24.06.27/4/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:29  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93,75 83,32 
Nem 1 6,25 5,56 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 16/2024.(VII.2.) 
önkormányzati rendeletét a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény (továbbiakban: Ltv.) 
végrehajtásáról szóló 49/1993. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

-----5 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester a Kisgáton fejlesztenek, ehhez ki kell kérni az állami főépítész 
véleményét, de az nem érkezett még meg. Ezért írták bele a 2.d. pontot.  
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő szerepel az előterjesztésben, hogy volt lakossági 
egyeztetés, amin nem vett részt. A döntésről kap-e tájékoztatást az ott élők közössége?  
 
Szita Károly polgármester a közgyűlésen kihírdetik és megkapják. 
 

-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kiegészítő határozati javaslatot tett. Javasolja, hogy 
forduljon az önkormányzat a Honvédelmi Minisztériumhoz, és kérjen részletes tájékoztatást a 
minősített adatok titkosságának megőrzése mellett, hogy az említett honvédelmi területeken 
milyen fejlesztéseket tervez végrehajtani. A területek használata hanghatással és porral jár. Az 
anyagban szerepel, ezért kéri ezt. Bizottsági ülésen rákérdezett, azért kéri ezt.  
 
Szita Károly polgármester a Zaranyi erdőben történik ez állami területen. Annyit el tudtak 
érni, hogy fákat nem vágtak ki. Megkérdezi.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6266   Száma: 24.06.27/5/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:32  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100,00 83,33 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 15 100.00 83,33 
Nem szavazott 2   11,11 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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79/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési eszközeit 
érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 

1.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy döntött, hogy a Kaposvár „M28/2023-OTÉK” 
jelű településrendezési eszközök módosítási eljárása során a 2. és 5. tervezési pont 
vonatkozásában, a partnerek és véleményezésre jogosult szervek véleményeit és az arra adott 
tervezői válaszokat összefoglaló, az előterjesztés 1. melléklete szerinti jegyzőkönyvet 
elfogadja. 

Felelős:              Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:            azonnal 
 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 

a) elrendeli a Településrendezési terv módosítását a Kaposvár, 1007/2 hrsz alatti ingatlan 
vonatkozásában, az építési övezetre vonatkozó minimális zöldfelületi arány 
tekintetében. Az eljárásba eseti partnerként az érintett ingatlantulajdonosokat vonja be; 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  2025. március 31. 
 

b) megállapítja, hogy a módosítási szándékok a hatályos fejlesztési tervben 
meghatározottakkal összhangban vannak ezért a fejlesztési tervet változatlan 
tartalommal alkalmazza. 

 
Felelős:     Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:     azonnal 
  

c) jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti módosítása alapjául szolgáló 
megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi elemeit meghatározó, az 
előterjesztés 4. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi feljegyzést a módosítási 
szándékok vonatkozásában. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:   azonnal 
 

d)  az Étv. 7.§ (3) bekezdés e) pontja értelmében a 21/2022. (II.24.) önkormányzati 
határozat 4)a) pontja szerinti Kisgáti városrész északi irányú fejlesztése kapcsán 
igazolja, hogy az beépítésre szánt terület növelésével jár. A település már beépítésre 
kijelölt területén belül nincsen egyéb, a településfejlesztési célnak megfelelő terület, 
ezért az átsorolási igényt a tervezettek szerint támogatja. 

 
Felelős:               Szita Károly polgármester 
Közreműködik:   Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:             azonnal 
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-----6 Előterjesztés a Közgyűlés 2024. évi munkatervének felülvizsgálatáról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 
 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6267   Száma: 24.06.27/6/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
80/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Közgyűlés 2024. évi munkatervének 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést, és a 168/2023. (XI. 30.) önkormányzati határozatával 
elfogadott 2024. évi munkaterv II. félévre vonatkozó részét nem módosítja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2024. november 28. 
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-----7 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6268   Száma: 24.06.27/7/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100,00 83,33 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 15 100.00 83,33 
Nem szavazott 2   11,11 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
81/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 
 
1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2024. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Határidő:  folyamatos 
 
2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 48/2024. (IV. 18.) 

önkormányzati határozat 8. pontjának határidejét 2024. december 31-re módosítja. 
 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. december 31. 
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-----8 Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó pályázati 
kiírásról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 6269   Száma: 24.06.27/8/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
82/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az óvodavezetői (igazgatói) beosztások 
ellátására vonatkozó pályázati kiírásról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 
A Közgyűlés az óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztások ellátására pályázatot hirdet az 
alábbi tartalommal: 

 
KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 

pályázatot hirdet 
óvodavezetői (igazgatói)  

beosztás ellátására 
 
A köznevelési foglalkoztatotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű köznevelési foglalkoztatotti jogviszony, új jogviszony létesítése esetén 3 
hónap próbaidő kikötése mellett, amennyiben a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023. évi 
LII. törvény végrehajtásáról szóló 401/2023. (VIII. 30.) Korm. rendelet (a továbbiakban: 
Púétv.vhr.) 7.§ (1)-(2) bekezdésében foglalt, próbaidőt kizáró ok nem áll fenn.  
Igazgatói beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a munkáltatóval köznevelési 
foglalkoztatotti jogviszonyban áll, vagy a megbízással egyidejűleg köznevelési foglalkoztatotti 
jogviszonyba kinevezhető. 
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Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 
 
A köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban álló által betöltendő munkakör: 
óvodapedagógus. 
 
Az igazgatói megbízás időtartama: Az igazgatói megbízás határozott időre szól, 2024. 
augusztus 16. napjától 2025. augusztus 15. napjáig.  
 
A munkavégzés helye: 
Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda   7400 Kaposvár, Toponári út 49. 
Kaposvári Rét Utcai Központi Óvoda    7400 Kaposvár Rét u. 4. 
Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda    7400 Kaposvár, Damjanich u. 3. 
Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda    7400 Kaposvár, Petőfi u. 20. 
             
 
A beosztáshoz tartozó, illetve az igazgatói megbízással járó lényeges feladatok: 
A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 69.§-ában és a Púétv. 75.§-ában 
meghatározottak, különösen: az intézmény igazgatója felel az intézmény szakszerű és törvényes 
működéséért, gazdálkodásáért és gyakorolja a munkáltatói jogot a munkatársak felett. 
 
Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a Púétv. és a Púétv.vhr. rendelkezései az 
irányadók.  
                         
 
Pályázati feltételek: 

 büntetlen előélet, illetve annak igazolása, hogy a pályázó nem áll foglalkozástól eltiltás 
hatálya alatt és ellene a Púétv. 27.§ (1) bekezdés a) pontjában és 27.§ (2) bekezdésében 
foglalt bűncselekmények miatt büntetőeljárás nincs folyamatban és vele szemben a 27.§ 
(3) bekezdésében foglalt kizáró ok nem áll fenn,  

 cselekvőképesség; 
 óvodapedagógus felsőfokú iskolai szakképzettség; 
 pedagógus-szakvizsga keretében szerzett igazgatói szakképzettség, 
 legalább négy év pedagógus-munkakörben, vagy tanóra, vagy foglalkozás megtartására 

vonatkozó óraadói megbízás ellátása során szerzett szakmai gyakorlat,  
 a nevelési-oktatási intézményben pedagógus-munkakörben fennálló, határozatlan időre, 

teljes munkaidőre szóló kinevezés vagy a megbízással egyidejűleg pedagógus-
munkakörben történő, határozatlan időre teljes munkaidőre szóló kinevezés. 

 
A pályázat részeként benyújtandó dokumentumok, iratok, igazolások: 

 szakmai önéletrajz; melyben a pályázó a köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban. 
illetve az azt megelőző közalkalmazotti jogviszonyban eltöltött időre is kitér,  

 az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó, az igazgatói megbízás idejére 
szóló vezetési program; 

 érvényes hatósági erkölcsi bizonyítvány; 
 a végzettséget, szakképzettséget, gyakorlatot igazoló okiratok másolata; 
 nyilatkozat arról, hogy a pályázó hozzájárul a pályázati anyagban foglalt személyes 

adatainak a pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez, 
továbbításához; 
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 előzetes kötelezettségvállalás arra, hogy a pályázó az egyes vagyonnyilatkozat-tételi 
kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. törvény szerint az igazgatói feladatok 
ellátására megbízást megelőzően vagyonnyilatkozatot tesz; 

 nyilatkozat arról, hogy a pályázó az igazgatói megbízásról szóló előterjesztés 
tárgyalását a Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság ülésén és a 
Közgyűlésen nyílt vagy zárt ülésen kívánja –e; 

 nyilatkozat arról, hogy a pályázó köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyban áll-e, 
vagy a megbízással egyidejűleg köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyba 
kinevezhető.  

 
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt dr. Kocsis Georgina törvényességi 
referens nyújt, a +36 82 501-541-es telefonszámon.  
A Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda részéről az intézmény megismerésével 
kapcsolatban a pályázók rendelkezésére áll Kollárné Kiss Márta igazgatóhelyettes a 
0630/5123107 telefonszámon.  
A Kaposvári Rét Utcai Központi Óvoda részéről az intézmény megismerésével kapcsolatban a 
pályázók rendelkezésére áll Drahos Szilvia igazgatóhelyettes a 0620/2992882 telefonszámon.  
A Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda részéről az intézmény megismerésével 
kapcsolatban a pályázók rendelkezésére áll Kovács Gábor Tamásné igazgatóhelyettes a 
0670/9530372 telefonszámon.  
A Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda részéről az intézmény megismerésével 
kapcsolatban a pályázók rendelkezésére áll Dr. Bertalanné Perényi Andrea igazgatóhelyettes a 
0630/5124937 telefonszámon. 
 
A pályázatok benyújtásának módja: 
Személyesen vagy postai úton, az eredeti pályázati anyag Kaposvár Megyei Jogú Város 
Polgármestere részére történő eljuttatásával (7400 Kaposvár, Kossuth tér 1.) – a borítékon 
feltüntetve a „Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda igazgatói pályázat” / „Kaposvári 
Rét Utcai Központi Óvoda igazgatói pályázat” / „Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda 
igazgatói pályázat” / „Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda igazgatói pályázat” 
megjelölést. A pályázati anyagot csúszósín + nylonborítóval bekötve kell benyújtani. A 
pályázat második példányát az eredetivel megegyező tartalommal a torvenyesseg@kaposvar.hu 
email címre - Times New Roman betűtípus, 12-es betűméret, szimpla sorköz, margók 2,5 cm, 
sorkizárt, oldalakat számozva – is meg kell küldeni. 
 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázati feltételeknek megfelelő pályázatot benyújtó pályázókat a Köznevelési, 
Tudományos és Kulturális Bizottság meghallgatja. Ezt követően dönt Kaposvár Megyei Jogú 
Város Közgyűlése a megbízásról. A pályázat kiírója fenntartja a jogot, hogy a pályázatot 
eredménytelennek nyilvánítsa. 
 
A pályázat benyújtásának határideje:      2024. július 29. 
 
A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 kph.kaposvar.hu internetes honlapon:      2024. június 28. 
 https://www.festetics-ovodak.hu/ honlapon:     2024. június 28. 
 http://retutcaiovi.hu/ honlapon:       2024. június 28. 
 https://www.nemzetorovikaposvar.hu/ honlapon:    2024. június 28. 
 https://www.petofiesbuzaviragovi.hu/kozponti-ovoda/ honlapon:  2024. június 28. 
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Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: 2024. június 28. (pályázat közzétételére) 

 
 

-----9 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az áprilisi közgyűlésen kérdezett rá a Kontrássy u. 6. sz. 
ingatlanra. Tavaly áprilisban azt a választ kapta, hogy felállványozzák, idén áprilisban is 
ugyanezt mondták. Az eladás óta láthatóan semmi nem történt az ingatlan környékén. Nem 
mindegy, milyen állapotban lesz visszavásárolva az ingatlan. Mikor várható intézkedés ezzel 
az ingatlannal kapcsolatban?  
 
Szita Károly polgármester ha visszaveszi az önkormányzat, nem biztos, hogy fel tudja újítani. 
Kettő év múlva jár lesz a visszavásárlási jog.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 6270   Száma: 24.06.27/9/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:36  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100,00 83,33 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 15 100.00 83,33 
Nem szavazott 2   11,11 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
83/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 48/2024. (IV.18.) 
önkormányzati határozat 7. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a kaposvári 9561/6 
hrsz-ú, természetben Kaposvár, Bárczi G. u. 2. szám alatti ingatlanon, a Kaposvári Tankerületi 
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Központ beruházásában megvalósult új, a Pedagógiai Szakszolgálat elhelyezése céljára épült 
épület önálló, állami tulajdonú ingatlanként történő feltüntetéséhez és az épület által elfoglalt 
földrészlet földhasználati joggal történő megterheléséhez térítésmentesen a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 4. § 14.a. pont q) alpontja szerinti pedagógia 
szakszolgálati feladat ellátásának elősegítése érdekében. Amennyiben az épületben megszűnik 
a közfeladatellátás, akkor az épület tulajdonosa, a földhasználati jog jogosultja köteles a 
földhasználati jog ellenértékét az akkori forgalmi érték figyelembevételével megtéríteni az 
Önkormányzatnak. 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata nyilatkozik, hogy a kaposvári 9561/6 hrsz-ú 
ingatlan az Önkormányzat korlátozottan forgalomképes vagyoneleme, a földhasználati jog 
térítésmentes biztosítása az Önkormányzat kötelezően ellátandó feladatainak ellátását nem 
veszélyezteti. 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert épület önálló 
ingatlanként történő feltüntetésére és földhasználati jog alapítására irányuló szerződés 
megkötésére és a szükséges jognyilatkozatok megtételére, dokumentumok aláírására.” 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31. 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata kezdeményezi a Somogy Vármegyei Kormányhivatal Földhivatali 
Főosztályánál a Kaposvár, 952/15 hrsz-ú ingatlan „kivett gazdasági épület, udvar” 
megnevezésének „kivett közterület” megnevezésre történő módosítását.  
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert az ingatlan 
megnevezésének módosításával összefüggő eljárás lefolytatásához szükséges iratok aláírására.   
 

Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2024. augusztus 31. (földhivatal megkeresése)  

 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata pályázatot ír ki a Kaposvár, Béke utca – Szondi Gy. utca sarkán lévő 5504/20 
hrsz-ú ingatlan 508 m2 területének bérbeadása az alábbi feltételekkel:  

- a bérleti időszak: 2025.01.01 – 2029.12.31, 
- a terület minimális bérleti díja: 53.940.- Ft/év + Áfa, mindösszesen 68.504.- Ft, 
- a bérleti díj 2026.01.01. napjától az infláció mértékével emelkedik, 
- a területet óvodai udvar működtetésére adja bérbe az önkormányzat. 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás 
lefolytatására, valamint érvényes és eredményes pályázat esetén a bérleti szerződés aláírására.  
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2024. augusztus 31. (pályázati kiírás közzététele)  
 
4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy támogatja a Magyar Nemzeti 
Vagyonkezelő Zrt kérelmét, és hozzájárul a Kaposvár, Szántó u. 5. szám alatti irodaépület I. 
emeleti irodahelyiségeinek önkormányzati birtokba történő visszavételéhez, és felhatalmazza a 
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Polgármestert a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. használatában maradó, Kaposvár, Szántó 
u. 5. II. emeleti és tetőtéri, 691,02 m2 alapterületű irodahelyiségek, valamint a földszinti 
mindösszesen 44,15 m2 alapterületű irodákra vonatkozó használati megállapodás egységes 
szerkezetbe foglalásához szükséges egyeztetések lebonyolítására és az egyeztetés 
eredményeként létrejövő használati megállapodás aláírására. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2024. december 31.  
 
5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az előterjesztés 3. számú 
mellékletét képező, a Kaposvár - Kaposfüred 15385 hrsz-ú ingatlanon található füves 
sportpálya 2024. augusztus 15-től 2024. november 30-ig 168 óra időtartamban, illetve 2025. 
március 15-től 2025. június 30-ig 168 óra időtartamban, mindösszesen 336 óra időtartamban 
10.000,- Ft/óra +Áfa bérleti díjat tartalmazó pályázati felhívást jóváhagyja és felhatalmazza a 
Polgármestert érvényes és eredményes pályázati eljárás esetén a bérleti szerződés megkötésére. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. augusztus 15. 
6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Füredi úti iparterület 
megközelítését biztosító új, országos közúti csomópont kialakításához kapcsolódó 
telekhatárrendezés kapcsán hozzájárul az önkormányzati tulajdonú kaposvári 5374/9 hrsz-ú 
ingatlanból 101 m2, a kaposvári 5374/31 hrsz-ú ingatlanból 258 m2, míg a kaposvári 5374/44 
hrsz-ú ingatlanból 5 m2 térítésmentes állami tulajdonba és Magyar Közút Nonprofit Zrt. 
kezelésébe adásához tekintettel arra, hogy az országos közutak kizárólag állami tulajdonba 
tartozhatnak. 
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a mindösszesen 364 m2 nagyságú 
ingatlanterületrész térítésmentes állami tulajdonba adásához szükséges telekalakítással vegyes 
térítésmentes átruházási szerződés tartalmának egyeztetésére és annak aláírásra. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31. 
 
7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata a Borostyánvirág Alapítvány használatába adja 2024. augusztus 01. napjától 5 
éves határozott időtartamra a Kaposvár, Füredi u. 22. szám alatti, 53 m2 alapterületű 
helyiségcsoportot közfeladat ellátására, térítésmentesen azzal, hogy a bérleti díjat terhelő 
általános forgalmi adót köteles az Alapítvány megtéríteni, és a helyiségcsoport üzemeltetésével 
kapcsolatos költségek az Alapítványt terhelik. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. július 31. 
 
8. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy felhatalmazza a 
Polgármestert 4 új helyszínen (Boróka út, Pécsi utca, Egyenesi utca, Guba Sándor utca) fix 
sebességmérő kamera kihelyezéséhez, illetve üzemeltetéséhez szükséges, a Magyar Közút 
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Nonprofit Zrt-vel, illetve a Somogy Vármegyei Rendőr-főkapitánysággal kötendő 
megállapodások tartalmának egyeztetésére és aláírására. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31. 
 
9. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Huszár Marian egyéni 
vállalkozó, mint bérlő a Kaposvár, 48-as Ifjúság útja 5. szám alatti 4-es számú 15 m2 
alapterületű garázs bérleményben elvégzett beruházás számlával igazolt nettó 345.190, Ft 
költség 75 %-a, nettó 258.893, Ft a bérleti díjban elszámolásra kerül oly módon, hogy a bérlő 
által benyújtott számla alapján elszámolt összeg a nettó bérleti díj 50 %-áig terjedhet. Az 
elszámolásban érintett, nettó 345.190, Ft összegű beruházás, eszközök, anyagok az 
önkormányzat tulajdonába kerülnek. A bérleti díjba történő beszámítás kezdő időpontja 2024. 
augusztus 01. napja. Amennyiben a bérlő bérleti jogviszonya a költségek teljes elszámolása 
előtt megszűnik, úgy a még el nem számolt költségek megtérítésére nem tarthat igényt. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31. 
10. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata értékesíti a kaposvári 9008/1 hrsz-ú, „kivett sporttelep” megnevezésű, 
5602 m2 nagyságú ingatlanát nyilvános pályázati eljárás keretében minimum 73.200.000,-
Ft+Áfa vételáron a felépítmények és a földterület együttes értékesítésének lehetősége esetén. 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert érvényes és eredményes pályázati eljárás esetén a 
nyertes pályázóval történő szerződéskötésre. 
 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2025. december 31.  
 
11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata támogatja a kaposvári 3331 hrsz-ú ingatlan közfeladat ellátás céljából 
már nem hasznosított ingatlanrészén a Kometa 99 Zrt. által pályázati forrásból tervezett 
üzemfejlesztési beruházásainak megvalósítását, és felhatalmazza a Polgármestert az ehhez 
szükséges jognyilatkozatok megtételére, eljárások lefolytatására. 
 

Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. december 31. 

 
12. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 58/2023. (IV.27.) 
önkormányzati határozat 20--23. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
„20. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi 
CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-
nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő, Kaposvár 4340/13 hrsz-ú, 
„sportcsarnok” megnevezésű ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati 
tulajdonba adását. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2025. december 31. 

 
21. A kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontjában 
meghatározott „sport” helyi közfeladat céljára történő hasznosításra kívánja tulajdonba venni 
azzal, hogy az ingatlanon álló épületet el kívánja bontani. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2025. december 31. 
 
22. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlan 
tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek megtérítését.  
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2025. december 31. 
 
23. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a kaposvári 
4340/13 hrsz-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során 
az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi nyilatkozatot megtegye, az ingyenes 
önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2025. december 31.” 
 
13. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata – a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnoksággal közösen - 
területhasználati megállapodást köt a Kaposvár, 52/A/4 hrsz-ú, természetben Kaposvár, Dózsa 
Gy. u. 12. számú társasház udvari lakásának tulajdonosával, a lakás padlásbejáratának az 
önkormányzati tulajdonú Kaposvár, 35/2 hrsz-ú ingatlanon keresztül történő megközelítésére 
5+5 éves időtartamra.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. augusztus 31. (megállapodás megkötése)   
 
 
 

-----10 Előterjesztés a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola Berzsenyi 
Dániel Tagiskolájának egyházi fenntartásba adása tárgyában kötendő 

megállapodásokról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
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-----Kérdések----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az iskola épületének tulajdonjogát ingyenesen az egyház 
a kárpótlási törvény módosítása alapján követelheti-e az egyház? Mi a sorsa az ingatlan 
területén lévő lakásoknak, ezt miért adja át az önkormányzat? Bizottsági ülésen azt az 
információt kapta, hogy az egyik ingatlant nem használja a bérlő, a másikban nem ebben az 
iskolában tanító házaspár lakik.  
 
Szita Károly polgármester használatba adjuk a lakásokat is és az iskolát is, tulajdonba nem 
adjuk.  
 

-----Hozzászólások----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kiegészítésként javasolta, hogy az iskolától elkülönült 
épület használati jogát ne adja át az önkormányzat ingyenesen. Továbbá vállaljon 
kötelezettséget arra a használatba vevő, hogy nem nyújt be kérelmet az egyházi kárpótlási 
törvény alapján arra, hogy ingyenesen megszerezze az önkormányzati tulajdont.  
 
Szita Károly polgármester az egyház nem kérte a tulajdonjogot, habár elgondolkodott volna 
rajta, mivel ez egy régi iskola. Az iskolák állami átvételekor is az épületek használatát kapták 
meg, a tulajdonjog az önkormányzatnál maradt. Azt szeretné, hogy az oda beiratkozó 
gyerekeknek adják meg azt a tudást, amit megkaptak eddig is.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6271   Száma: 24.06.27/10/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő javaslatáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7,15 5,56 
Nem 12 85,71 66,65 
Tartózkodik 1 7,14 5,56 
Szavazott 14 100.00 77,77 
Nem szavazott 3   16,67 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 6272   Száma: 24.06.27/10/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93,75 83,32 
Nem 1 6,25 5,56 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
84/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 
előterjesztés 1. számú mellékletét képező, a Kaposvári Tankerületi Központ és 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött Vagyonkezelési és 
használati szerződést módosító megállapodás tartalmát, és felhatalmazza a 
Polgármestert annak – érdemi részét nem érintő esetleges pontosítások átvezetését 
követő – aláírásra. 
 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. július 31.  

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 2. számú mellékletét képező, a Magyarországi Evangélikus Egyház és 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között kötendő Vagyonhasználati 
szerződés tartalmát, és felhatalmazza a Polgármestert annak – érdemi részét nem érintő 
esetleges pontosítások átvezetését követő – aláírásra. 
 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2024. július 31.  
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-----11 Előterjesztés emléktábla elhelyezéséről ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 
 

 
-----Hozzászólások----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az a kezdeményezés már látható Lipótvárosban, ahol 
nagyon sok ilyen volt, hogy azokhoz az épületekhez helyeznek el követ, ahonnét elvitték a 
lakókat. Fontos, hogy megismerje azt a kort a mostani generáció. Sokan kérdezték a tanítványai 
közül, hogy miért nem menekültek. Azért, mert nem látták a jeleket. Kérte a képviselőket, hogy 
támogassák a javaslatot. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6273   Száma: 24.06.27/11/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
 
85/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a Berzsenyi utca 8. számú épület 
Kontrássy utcai bejárata előtti járdaszakaszon az előterjesztés mellékletében szerepeltetett 
kialakítású és szövegezésű, magánkezdeményezésben megvalósuló botlatókő, emléktábla 
elhelyezését. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
Határidő:  2024. július 5. (közlésre) 
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-----12 Előterjesztés vis maior pályázatról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6274   Száma: 24.06.27/12/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
86/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a vis maior támogatás felhasználásának részletes 
szabályairól szóló 9/2011. (II.15.) Korm. rendelet alapján, a 2024. június 3-i vihar okozta károk 
helyreállításához igényelhető központi költségvetési támogatás igénybevétele érdekében: 

1. nyilatkozik arról, hogy a 630 995 számú bejelentési adatlapon szereplő adatokkal 
megegyezően a vis maior támogatás címen pályázatot nyújthat be a 
Belügyminisztériumhoz  

2. nyilatkozik, hogy saját erejéből a vis maior esemény okozta helyzetet nem tudja 
megoldani; 

3. vállalja a pályázat szerinti önrész teljesítését, valamint azt, hogy a károsodás 
helyreállítása a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság szempontjainak 
figyelembevételével történik;  

4. felhatalmazza a polgármestert a támogatás igénybevételéhez és elszámolásához 
szükséges valamennyi kiadmány aláírására. 

 
Felelős:   Szita Károly Polgármester 
Közreműködik:  Szirják Imréné igazgató 
Határidő:   azonnal 
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-----13 Előterjesztés a Csiky Gergely Színházért Alapítvány alapító okiratának 
módosításáról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6275   Száma: 24.06.27/13/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
87/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Csiky Gergely Színházért Alapítvány 
alapító okiratának módosításáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 
1.) A Közgyűlés a kuratórium titkárának Baranyi Liánát megválasztja és az alapítvány alapító 

okiratának módosítását az előterjesztés mellékletében foglaltak szerint elfogadja, egyben 
felhatalmazza a polgármestert az egységes szerkezetbe foglalt, módosított alapító okirat 
aláírására, valamint a változásbejegyzéssel kapcsolatos bírósági eljárás lefolytatására. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: 2024. szeptember 30. 

 
2.) A Közgyűlés a 148/2019. (XI.28.) önkormányzati határozatának 9/F. pontját az alábbiak 

szerint módosítja: 
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„9/F. „Csiky Gergely Színházért” Alapítvány: 

 Kuratórium:  
 Elnök:   Mészáros Tibor 
 Tagok:  Baranyi Liána 
    Oláh Lajosné 
    Vajda Imréné” 
  

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: azonnal  

 
 
-----14 Tájékoztató a 2024. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 6276   Száma: 24.06.27/14/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:44  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100,00 83,33 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 15 100.00 83,33 
Nem szavazott 2   11,11 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
88/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2024. évi 
költségvetés I-IV. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 
tájékoztatót. 
 



47 

 

-----15 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok a Mártírok és Hősök részére 56-os forradalmár temetési 
költségeihez járulnak hozzá. Nem tudja kiről van szó. Kérte, hogy nevezzék meg.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6277   Száma: 24.06.27/15/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100,00 88,88 
Nem 0 0,00 0,00 
Tartózkodik 0 0,00 0,00 
Szavazott 16 100.00 88,88 
Nem szavazott 1   5,56 
Távol 1   5,56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
89/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatásokhoz: 
 
A Polgármesteri Keret terhére 
 

- Mikrokozmosz Művészeti Alapítvány részére     150.000,-Ft 
        (2024. évi programjainak költségeire.) 
 

- Mártírok és Hősök Közalapítványa részére     100.000,-Ft 
        (néhai Szabadságért Kaposvár Emlékéremmel kitüntetett 56-os forradalmár temetési 

költségeihez.) 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2024. december 31.  
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-----16 Interpelláció  ----- 
 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Különálló interpelláció: 1----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposfürediek és az arra közlekedők érdekében 
kérdezem: 2021. június 18-án és november 25-én kérdést tettem fel, hogy az évek óta lakossági 
igényként jelentkező Füredi laktanya végéig lévő szilárd burkolatú belső út és a MOL kút 
közötti kb. 150 méteres biztonságos gyalogos és kerékpáros közlekedésre alkalmas szilárd 
burkolatú út mikor lesz kész? Polgármester úr azt a választ adta, hogy amíg a beruházás 
megvalósul, márhogy a kerékpárút beruházás, addig megoldják zúzott kővel. Ez nem történt, 
meg. Újbóli kérdésemre akkor polgármester úr távollétében Borhi alpolgármester úr válaszolt, 
hogy a kerékpárút zúzott kő borítást kap. A következő válasz az volt, hogy a kerékpárút ezen 
hiányzó szakaszára a közbeszerzési eljárás előkészítése folyamatban van, az eljárás hamarosan 
kiírásra kerül. A beruházást a közbeszerzési eljárás eredményének függvényében tervezik 
megvalósítani. Az azutáni kérdésemre azt a választ kaptam, hogy a teljes beruházást a 
közbeszerzési eljárás eredményei és a TOP források rendelkezésre állása függvényében 
tervezik megvalósítani. 2024.05.06-án tartott lakossági fórumon a polgármester kijelentette: 
június 20-án kiírják a közbeszerzést a kivitelezésre. Bizottsági ülésen feltett kérdésemre a 
válasz az volt, hogy nem történt meg ez a kiírás a június 20-i kiírt határidőre. Kérdezem, hogy 
melyik napon készül el a zúzottkővel kialakított ideiglenes kerékpárút, ami évtizedek óta 
hiányzik? Melyik napon közlekedhetnek biztonságban Kaposfüredre, illetve Toponárra az itt 
élők kerékpárral? 
 
Szita Károly polgármester mikor meglesznek a TOP források, ki tudják írni a közbeszerzési 
eljárást. Bízik benne, hogy az új Európai Parlament nem lesz olyan ellenséges, a baloldaliak is 
támogatni fogják az országnak járó forrásokat. Eddig az volt a jellemző, hogy jó nagyokat 
rúgtak az országba. Kérte az igazgatót, hogy csinálják meg minél előbb.  
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ nem fogadta el. Még mindig nem tudják mikor 
használhatják a kerékpárutat.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 6278   Száma: 24.06.27/16/0/A/KT 
Ideje: 2024 június 27 10:51  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József interpellációjáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81,25 72,22 
Nem 1 6,25 5,56 
Tartózkodik 2 12,50 11,11 
Szavazott 16 100.00 88,89 
Nem szavazott 0   0,00 
Távol 2   11,11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
90/2024. (VI. 27.) önkormányzati határozat: 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő interpellációjára adott választ. 
 
Szita Károly polgármester a nyílt ülés bezárta és zárt ülést rendelt el.  
 
Szita Károly polgármester zárt ülés után nyílt ülést rendelt el, napirend utáni felszólalás miatt. 
Átadta a szót a képviselőnek.  
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Tisztelt Kaposváriak! Először is köszönöm, hogy az 
elmúlt öt évben végzett munkámat támogatva megsokszorozták a rám leadott szavazatokat. 
Sokan feltették a kérdést, miért változatlan a Közgyűlés összetétele, ha a többség változásra 
szavazott? Miért nem tükrözi az itt élők többségének akaratát a választás eredménye? A 2019-
es önkormányzati választáson a 12 választókörzetben leadott szavazatoknál a polgármester 
párti és kihívók közötti szavazatkülönbség mindössze 81 szavazat volt a polgármesteri javára. 
2024-ben 571 szavazattal többet kaptak a kihívók. Mégis a mandátumok kiosztása ugyanaz 
12:5 arányban a polgármesterrel kiegészítve ugyanaz a többség kormányozza a várost. Az itt 
élők többsége, akik változást akarnak, nem kapnak hatékony képviseletet. Ezt a rendszert nem 
teszi lehetővé, hiszen módosultak a kompenzáció szabályai. Ezek a változások visszaélésszerű, 
egyoldalra ható és korlátozott nyilvánossággal egyenlőtlen finanszírozással kiegészítve hozzák 
ezeket az eredményeket. A számok tükrében a hatalom fenntartását az ellenzéki pártok korábbi 
és jelenlegi megosztottsága eredményezte, így a kisebbség uralkodhat a többség felett. Az 
ellenzéki pártok felelőssége, hogy nem képesek egy alkalmas jelöltben megállapodni, a 
kormánypártok kihasználják, és ha érdekük úgy kívánja, gerjesztik a megosztottságot. 
Kaposváron az ellenzéki pártoknak nincs elfogadott vezetője, különben a mandátumok felének 
elvesztése törvényszerűen a lemondáshoz és a visszavonuláshoz vezetne. Az ellenzéki pártok 
összefogásának országos vezetői már elkezdték a lemondásokat. Kaposváron ez nem történt 
meg, az itt élők nem is tudják, kik a helyi ellenzéki pártok vezetői, kik felelnek azért, hogy a 
választói akarat nem érvényesülhetett. A 2024. évi önkormányzati választáson 12 
választókerület ¾-ében 9 körzetben 50% vagy az alatti, 3 körzetben 51% feletti a polgármester 
jelöltjeinek a támogatottsága. Visszaléptetés nélkül a számok tükrében három körzetben értek 
el 51% feletti eredményt. Annyi mandátumuk lenne. Kompenzációban az adatok alapján 
összesen 7 mandátumuk lenne a testületben. A változást akarók 9 körzetbe tudtak volna nyerni, 
+ 1 kompenzációst kaptak volna, tehát megkapják a minősített többséget. Alkalmas 
polgármesteri kihívó esetén azért vegyük a polgármesteri szavazás eredményét. Polgármester 
úr mondta a szerénységet, én a tényszerűséget. Azt mondta, hogy az utolsó lettem, olvassa el a 
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jegyzőkönyvet, ami nem igaz. A lényeg az, hogy 52%-ra esett vissza, 19-be 10%-ot, most még 
4%-ot esett a támogatottsága. Alkalmas és egy kihívó esetén várhatóan ez a többség elolvad.  
EP választás eredménye is érdekes. A Kormányzópárt 42%-ot, a legnagyobb ellenzéki párt 
33%-ot, a baloldaliak közössége 10%-ot és a radikálisok hat százalékot kaptak. Mit kell tenniük 
a változást akaróknak? Meg kell szabadulniuk a felelősöktől, követelniük kell a pártok helyi 
tagságának a változást a pártok vezetésében. Ha nincsenek olyan alkalmas vezetők, akkor 
támogassanak olyan helyi szervezeteket, akik munkával bizonyították alkalmasságukat. 
Somogyi települések jó példával szolgálhatnak. Jó példát mutatta, a pártok helyett olyan 
emberekre bízták a településük sorsát, akik az ott élők érdekeit és nem a saját - pártlogók mögé 
rejtett - érdekeiket védik körömszakadtáig. 
Változás lesz a Közgyűlés személyi összetételében októbertől. Hét új képviselő érkezik, 
akiknek a felkészültsége, erkölcsi tartása, értékrendje dönti el, hogy a döntéshozatalban lesz-e 
változás, vagy marad minden úgy, ahogy eddig. 
Kívánok a Közgyűlés minden megválasztott képviselőjének eredményes, az itt élők 
képviseletét felvállaló munkát! 
Köszönöm, hogy meghallgattak! 
 
 
Szita Károly polgármester több napirend nem lévén bezárta az ülést.  
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 
            polgármester                                                                              jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


